
Vragen van de SP aan wethouder Kastje over actieprogramma woonvisie 

In de woonvisie 2016-2020 van Hilversum is het onderstaande actieprogramma opgenomen: 

 

Echter we lezen in het jaarverslag van het Huurteam het volgende: 

“Van de 10 punten uit het actieprogramma van de lokale woonvisie is tot dusver op slechts één punt 

iets teruggekomen in de gemeenteraad: de prestatie-afspraken met de corporaties. Een onderzoek 

naar doorstroommaatregelen, een onderzoek naar CPOH, een inventarisatie maatregelen 

zorggeschiktheid particuliere woningmarkt, een uitwerking van een dynamische 

woningbouwprogrammering of het bespreken van de methodiek en resultaten daarvan, de 

uitwerking van een participatieplan bij projecten van ontwikkelaars: wij hebben er niets meer over 

gehoord.” 

 Klopt deze constatering door het Huurteam? 

a. Zo ja: 

i. De deadline van een deel van deze actiepunten was 2016. Waarom is deze 

deadline niet gehaald? 

ii. Kan de wethouder toezeggen om met een spoorboekje, waarin staat wat de 

nieuwe planning is voor deze actiepunten, te komen voor augustus? 

b. Zo nee: 

i. Van welke projecten is de deadline wel gehaald? 

ii. Kan de wethouder ons over informeren over de stand van zaken per 

project/actieprogramma? 
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